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Zápis ze zasedání 

Zastupitelstva obce Kostomlaty nad Labem  
č. 3/2025 konaného dne 18.06.2025 

 
 
 
 

 
Přítomni: Michal Bureš, Ing. Vladimír Faltýsek, Tomáš Houdek, Ing. Romana Hradilová, Mgr. Aleš 
Křeček, Josef Novotný, Mgr. Martin Piják, Mgr. Ladislav Radil, František Touš, Mgr. Adam Vaněk, 
Ing. Petr Vild  
 
Omluveni: Zbyněk Adam, Bc. Jan Kučera, Tomáš Říha, Ing. Jan Zalabák 
 
Bod č. 1: Zahájení 
 
Zasedání zastupitelstva obce (dále „ZO“) č. 3/2025 zahájila starostka obce Ing. Romana Hradilová 
v 18:08 hod. Konstatovala, že je přítomno 11 členů ZO. Zastupitelstvo je tudíž schopno schvalovat 
usnesení z tohoto jednání. 
 
Zapisovatelkou jednání určila Ing. Magdalenu Podroužkovou, u které byl k nahlédnutí zápis 
z minulého jednání ZO a upozornila přítomné, že z jednání bude pořizován zvukový záznam.  
 
Poté proběhla volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise.  
 
Usnesení č. 25/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje ověřovateli zápisu Michala Bureše a             
Mgr. Aleše Křečka.                                                                                                                                   

Hlasování: Pro: 9x  
                        Proti: ----- 
                        Zdržel se: 2x (Bureš, Mgr. Křeček) 
 
Usnesení č. 26/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje návrhovou komisi ve složení: Ing. Vladimír 
Faltýsek, Tomáš Houdek a František Touš. 
 
Hlasování: Pro: 8x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: 3x (Ing. Faltýsek, Houdek, Touš) 
 
Po splnění úvodních formalit paní starostka přikročila ke schválení navrhovaného programu, který 
byl vyvěšen na úřední desce obce.  
 
Usnesení č. 27/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje program jednání zastupitelstva obce v tomto 
znění: 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění přijatých usnesení 
3. Zpráva o činnosti kontrolního výboru 
4. Zpráva o činnosti finančního výboru 
5. Schválení závěrečného účtu a účetní závěrky obce za rok 2024 
6. Přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje 
7. Výsledky zadávacího řízení – pořízení malotraktoru 
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8. Výsledky zadávacího řízení – projektová dokumentace „Stará škola Na Kopečku“ 
9. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na obnovu vnějšího pláště kostela 
10. Poskytnutí finančního daru – Městská nemocnice Městec Králové, a. s. 
11. Rozpočtové opatření č. 10  
12. Pověření zastupitele 
13. Diskuse 
14. Závěr 

 
Hlasování: Pro: 11x 
  Proti: -----  
                       Zdržel se: ----- 
 
Bod č. 2: Kontrola plnění přijatých usnesení 
 
Starostka informovala přítomné, že zápis ze zasedání ZO č. 2/2025 ze dne 24.04.2025 byl 
vyhotoven 07.05.2025 a následně byl odeslán ověřovatelům. 
Kontrolou zápisu a usnesení z minulých zasedání bylo zjištěno, že dosud nebyla splněna usnesení, 
jejichž seznam byl zaslán zastupitelům a vyvěšen na webových stránkách obce. 
 
Nikdo z přítomných nevznesl k tomuto bodu dotaz ani připomínku, proto paní starostka vyzvala Mgr. 
Pijáka k přednesení dalšího bodu. 
 
Bod č. 3: Zpráva o činnosti kontrolního výboru 
 
Mgr. Martin Piják, jako předseda kontrolního výboru (dále jen „KV“), přednesl přítomným zprávu o 
činnosti výboru za první pololetí roku 2025. V tomto období se KV sešel 2x. 
 
KV opět v tomto roce fungoval jako ústřední inventarizační komise při inventarizaci majetku obce. 
KV na svém prvním zasedání zkontroloval správnost a úplnost dokumentů, které se k inventarizaci 
pojí, a vypracoval inventarizační zprávu, která byla předložena zastupitelům ke schválení na prvním 
letošním zasedání.   
Na květnovém zasedání se KV zabýval kontrolou vyúčtování veřejnoprávních smluv za rok 2024. 
KV bude pro kontrolu vyúčtování příštího období (tj. roku 2025) důrazněji vyzývat jednotlivé příjemce 
dotace, aby odevzdávali podklady v pořádku a v přehledném zpracování. Členové KV důrazně 
odmítají např. odevzdávání materiálů s oboustranným tiskem, nesrozumitelným a nejednoznačným 
označením hrazených věcí a služeb, nečitelným písmem atd. Předseda KV zajistil ve spolupráci 
s pracovnicemi obce doplnění některých informací (např. přesné vymezení mzdových nákladů 
v některých organizacích). Předseda KV předá poznatky o kontrole a požadavky na příští rok všem 
žadatelům v dostatečném předstihu tak, aby bylo zajištěno správné a bezchybné předání materiálů 
na OÚ v následujícím období. V rámci této kontroly nebyly objeveny další závažnější chyby. 
V průběhu obou svých zasedání se výbor věnoval kontrole plnění přijatých usnesení rady i 
zastupitelstva obce.   
 
 V nadcházejícím období by se měl KV sejít ještě dvakrát – ideálně v září a v prosinci.  
 
Usnesení č. 28/2025: 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem bere na vědomí Zprávu o činnosti kontrolního výboru. 
 
Hlasování: Pro: 11x 
  Proti: -----  
                       Zdržel se: ----- 
 
 
 
Jako další v pořadí byl vyzván předseda finančního výboru, Mgr. Vaněk. 
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Bod č. 4: Zpráva o činnosti finančního výboru 
 
Finanční výbor (dále jen „FV“) se v prvním pololetí tohoto roku sešel jednou, dne 02.06.2025, a to 
na podnět jednoho z občanů, kde se na své schůzi věnoval revizi nákladů, především spojených 
s umístěním lešení, ve věci „Obnova vnějšího pláště kostela sv. Bartoloměje v Kostomlatech nad 
Labem“. Výbor se zajímal hlavně o stav lešení, které bylo na místě realizace postaveno i přes zimu 
a zda se jeho přítomnost výrazně nepromítla do navýšení nákladů této stavby. 
Žádné sporné či nejasné body nebyly při přezkumu nalezeny. 
O slovo se přihlásil zastupitel Ing. Vild, který poskytl k dané problematice doplňující informace. 
 
Usnesení č. 29/2025: 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem bere na vědomí Zprávu o činnosti finančního výboru. 
 
Hlasování: Pro: 11x 
  Proti: -----  
                       Zdržel se: ----- 
 
Bod č. 5: Schválení závěrečného účtu a účetní závěrky obce za rok 2024 
 
Při přezkoumání hospodaření obce, které provedly pracovnice odboru kontroly Krajského úřadu pro 
Středočeský kraj, nebyly zjištěny chyby ani nedostatky, závěrečný účet lze tedy schválit bez výhrad. 
Návrh závěrečného účtu byl ve zkráceném rozsahu zveřejněn v zákonné lhůtě na pevné úřední 
desce obce, v plném rozsahu byl k dispozici na elektronické úřední desce obce. 
 
Usnesení č. 30/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje na základě ustanovení § 17 zákona                     
č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, a v 
souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve 
znění pozdějších předpisů, závěrečný účet obce Kostomlaty nad Labem za rok 2024 včetně zprávy 
o přezkoumání hospodaření obce Krajským úřadem pro Středočeský kraj a souhlasí s celoročním 
hospodařením obce Kostomlaty nad Labem v roce 2024, a to bez výhrad. 
 
Hlasování: Pro: 11x   
  Proti: ------   
  Zdržel se: ----- 
 
Schvalování účetní závěrky je dané vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování 
účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek. Účetní závěrku lze schválit, jestliže 
poskytuje věrný a poctivý obraz účetnictví a pokud je účetnictví úplné a průkazné. Dokumenty tvořící 
účetní závěrku (Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, Příloha) jsou součástí závěrečného účtu obce. 
 
Návrh na vypořádání výsledku hospodaření ve schvalovacím řízení: 
Obec Kostomlaty nad Labem dosáhla za účetní období 2024 zisku ve výši 14 753 475,35 Kč. Podle 
účetní metodiky je tato hodnota převáděna na účet výsledků hospodaření minulých účetních období. 
 
Usnesení č. 31/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje účetní závěrku obce Kostomlaty nad Labem, 
sestavenou k 31. 12. 2024 a převod výsledku hospodaření ve schvalovacím řízení v částce                
14 753 475,35 Kč na účet výsledků hospodaření minulých účetních období. 
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
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Bod č. 6: Přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje 
 
Obec Kostomlaty nad Labem požádala v březnu tohoto roku o dotaci ze Středočeského Fondu 
kultury a obnovy památek na restaurování kamenného podstavce s piniovou šiškou na kostele sv. 
Bartoloměje v Kostomlatech nad Labem.  
 
Rada Středočeského kraje na svém zasedání dne 15. 5. 2025 projednala poskytnutí dotací z tohoto 
Fondu a SCHVÁLILA obci Kostomlaty nad Labem poskytnutí dotace ve výši 45 380,- Kč. 
  

Usnesení č. 32/2025 
Obec Kostomlaty nad Labem přijímá dotaci z rozpočtu Středočeského kraje a uzavře se 
Středočeským krajem smlouvu o poskytnutí dotace. 
 
Hlasování: Pro:    11x 
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
Bod č. 7: Výsledky zadávacího řízení – pořízení malotraktoru 
V souladu se Směrnicí pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu (VZMR), bylo zahájeno 
zadávací řízení na dodávky s názvem „Dodávka komunální techniky - malotraktor“. Zadávací 
dokumentace byla uveřejněna na profilu zadavatele. Předmětem zakázky byla dodávka malotraktoru 
vč. příslušenství (příkopové rameno, čelní kartáč, válcový sypač pro zimní údržbu). Ve lhůtě pro 
podání nabídek byly obci doručeny 2 nabídky s následujícími cenami: 
 
Jetýlek s. r. o., Praha 8 – 1 588 300,- Kč bez DPH 
P & L spol. s r. o., Oslavice – 1 593 801,- Kč bez DPH 
 
Po otevření byly nabídky zkontrolovány z hlediska splnění obsahu nabídek a splnění požadované 
kvalifikace. Následně bylo provedeno vyhodnocení a stanoveno pořadí nabídek dle hodnotícího 
kritéria – nejnižší nabídková cena v Kč bez DPH.  
 
Jako pro obec nejvýhodnější byla vyhodnocena nabídka společnosti Jetýlek s. r. o., Praha 8 za 
nabídkovou cenu 1 588 300,- Kč bez DPH, tj. 1 921 843,- Kč vč. DPH. 
 
Usnesení č. 33/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje výsledky zadávacího řízení veřejné zakázky 
malého rozsahu na dodávky s názvem „Dodávka komunální techniky- malotraktor“. 
 
Hlasování: Pro:      11x  
  Proti:  -----  
  Zdržel se:  ----- 
 
Usnesení č. 34/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje jako pro obec nejvhodnější nabídku 
dodavatele Jetýlek s. r. o., Praha 8, na plnění veřejné zakázky malého rozsahu na dodávky 
s názvem „Dodávka komunální techniky - malotraktor“ za nabídkovou cenu 1 588 300,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: Pro:      11x  
  Proti:  -----  
  Zdržel se:  ----- 
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Usnesení č. 35/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje Kupní smlouvu č. S-2025-04 mezi obcí 
Kostomlaty nad Labem, jako kupujícím a společností Jetýlek s. r. o., Praha 8, jako prodávajícím, na 
plnění veřejné zakázky malého rozsahu na dodávky s názvem "Dodávka komunální techniky - 
malotraktor“ za nabídkovou cenu 1 588 300,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: Pro:      11x  
  Proti:  -----  
  Zdržel se:  ----- 
 
Usnesení č. 36/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje Servisní smlouvu č. S-2025-04/S mezi obcí 
Kostomlaty nad Labem, jako provozovatelem a společností Jetýlek s. r. o., Praha 8, jako servisní 
firmou, na zajištění záručního a pozáručního servisu traktoru KIOTI CK4030CH. 
 
Hlasování: Pro:      11x  
  Proti:  -----  
  Zdržel se:  ----- 
 
Bod č. 8: Výsledky zadávacího řízení – projektová dokumentace „Stará škola Na Kopečku“ 
 
V souladu se Směrnicí pro zadávání veřejných zakázek malého rozsahu (VZMR), bylo zahájeno 
zadávací řízení na dodávky s názvem „PD – Revitalizace objektu Staré školy Na Kopečku“. Zadávací 
dokumentace byla uveřejněna na profilu zadavatele (dostupná neomezenému počtu dodavatelů). 
Předmětem zakázky bylo zpracování projektové dokumentace pro vydání příslušného povolení ke 
stavbě a pro následnou realizaci akce na objekt Staré školy Na Kopečku. Projektová dokumentace 
bude vycházet ze zpracované studie tohoto objektu. Ve lhůtě pro podání nabídek byla obci doručena 
pouze jedna nabídka, a to od společnosti Versum architekti s. r. o., Brno, za celkovou nabídkovou 
cenu 1 411 750,- Kč bez DPH .  
 
Po představení tohoto bodu jednání se přihlásil z řad občanů pan T., kterého zajímalo, proč se 
s realizací tohoto projektu spěchá, proč neproběhlo výběrové řízení na zadání studie, kdo tuto studii 
schválil a proč proběhlo výběrové řízení na projektovou dokumentaci na základě studie, která má, 
podle něho, zjevné chyby. 
Paní starostka odpověděla, že Státní fond podpory investic poskytuje dotace na budování sociálních 
bytů, což je příležitost, protože obec nemá dostatek vlastních prostředků na tuto investici. Studie 
byla schválena Radou obce, výběrové řízení na projektovou dokumentaci proběhlo dle zákona, bylo 
zveřejněné na profilu zadavatele, kde bylo všem dostupné. Všechny vady, které byly ve studii 
shledány, byly zaznamenány a budou řešeny v projektové dokumentaci. Veškeré termíny proběhly 
v souladu se zákonem. 
 
Usnesení č. 37/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje nabídku společnosti Versum architekti s. r. o., 
Brno, na plnění veřejné zakázky na dodávky s názvem „PD – Revitalizace objektu Staré školy Na 
Kopečku“ za celkovou nabídkovou cenu 1 411 750,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
 
 
Usnesení č. 38/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje Smlouvu o dílo mezi obcí Kostomlaty nad 
Labem, jako objednatelem a společností Versum architekti s. r. o., Brno, jako zhotovitelem, na plnění 
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veřejné zakázky na dodávky s názvem „PD – Revitalizace objektu Staré školy Na Kopečku“ za 
celkovou nabídkovou cenu 1 411 750,- Kč bez DPH.  
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
 
Bod č. 9: Dodatek č. 2 ke SoD na obnovu vnějšího pláště kostela 
 
Obec Kostomlaty nad Labem, jako objednatel, uzavřela dne 19. 8. 2024 se společností ERAstav omítky 
s. r. o., Praha 9, jako zhotovitelem, Smlouvu o dílo na akci „Obnova vnějšího pláště kostela sv. 
Bartoloměje v Kostomlatech nad Labem“. V průběhu realizace díla byl v říjnu 2024 na zasedání 
zastupitelstva obce schválen Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo.  
 
V průběhu realizace stavby bylo nutné vyřešit konkrétní problémy, spojené s instalací helikálních výztuží, 
jejich počet a umístění a vše muselo být odsouhlaseno NPÚ. Dále byl řešen typ fasádní barvy 
(vápenná/silikátová) a nad rámec dohodnutých prací i oprava dvou kusů oken. Toto muselo být rovněž 
odsouhlaseno ze strany NPÚ a tím došlo ke značnému zdržení při realizaci.   
 
Dále obec obdržela dotaci na opravu šišky, která se nachází na západní štítové zdi kostela.  Opravu šišky 
je nutné provést co nejdříve a je možné ji provést pouze z lešení. Z tohoto důvodu je nutné instalovat 
další části lešení (na již instalované). Náklady spojené s montáží, pronájmem a demontáží lešení se také 
promítnou do ceny díla, resp. do Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo. 
 
Vzhledem k navýšení rozsahu prací a dodržení stanovených technologických postupů (nátěr fasádní 
silikátovou barvou), navrhujeme prodloužení termínu dokončení díla do 30. 11. 2025 a schválení 
Změnového listu č. 2, který je přílohou Dodatku č. 2 k původní Smlouvě o dílo. 
 
Usnesení č. 39/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje Změnový list č. 2 na stavbu s názvem „Obnova 
vnějšího pláště kostela sv. Bartoloměje v Kostomlatech nad Labem“. 
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
Usnesení č. 40/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo (č. smlouvy 
objednatele S-2024-06, č. smlouvy zhotovitele S_2024_33) ze dne 19. 8. 2024, na provedení stavby 
s názvem: „Obnova vnějšího pláště kostela sv. Bartoloměje v Kostomlatech nad Labem“, uzavřené 
mezi Obcí Kostomlaty nad Labem, jako objednatelem a společností ERAstav omítky s. r. o., Praha 
9, jako zhotovitelem. 
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
Po hlasování požádala paní starostka o doplnění tohoto bodu, kvůli prodloužení termínu pro 
dokončení obnovy pláště zvonice. 
Po podepsání SoD na obnovu pláště zvonice započala běžet lhůta 120 dnů na realizaci tohoto díla, 
která bude ukončena 23.08.2025. Paní starostka, z důvodu možných nepředvídatelných okolností, 
navrhla sjednotit termín dokončení stavby s názvem „Obnova vnějšího pláště zvonice u kostela sv. 
Bartoloměje v Kostomlatech nad Labem“, a díla „Obnova vnějšího pláště kostela sv. Bartoloměje 
v Kostomlatech nad Labem“ do 30. 11. 2025, aby v případě potřeby nemuselo být svoláno 
mimořádné zasedání ZO v době letních prázdnin.  
Nikdo nevznesl dotaz nebo připomínku, proto dala paní starostka hlasovat o návrhu usnesení. 
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Usnesení č. 41/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem souhlasí s prodloužením termínu dokončení díla stavby 
s názvem „Obnova vnějšího pláště zvonice u kostela sv. Bartoloměje v Kostomlatech nad Labem“ 
nejdéle do 30.11.2025 a pověřuje starostku obce k uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo(číslo 
smlouvy Objednatele S-2025-03 a číslo smlouvy Zhotovitele S _2025_09) mezi Obcí Kostomlaty 
nad Labem, jako Objednatelem a společností ERAstav omítky s. r. o., Praha 8, jako Zhotovitelem, 
jehož předmětem bude prodloužení termínu dokončení díla. 
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
Bod č. 10: Poskytnutí finančního daru – Městská nemocnice Městec Králové, a.s. 
 
Městská nemocnice Městec Králové, a. s. (dále „MNMK“, a.s) požádala dne 29.05.2025 o poskytnutí 
finančního příspěvku, který chce použít na modernizaci vybavení pacientských pokojů včetně 
přístrojové techniky.  
Již v minulých letech poskytla naše obec tomuto zařízení finanční podporu. V roce 2019 částku         
25 000,- Kč, v roce 2020 částku ve výši 25 000,- Kč, v roce 2022 částku 10 000,-Kč a v roce 2024 
částku 10 000,-Kč. 
Vzhledem k tomu, že termín pro podání žádostí o dotaci z rozpočtu obce Kostomlaty nad Labem byl 
stanoven do 31.10.2024 a nemocnice nepožádala včas, nebylo v rozpočtu obce na rok 2025 
počítáno se žádnou částkou pro tento subjekt.  
Rada obce Kostomlaty nad Labem doporučila svým usnesením č. 80/2025 poskytnutí částky ve výši 
10 000,- Kč.  
Zastupitel, Ing. Vild, se zajímal, zda občané Kostomlat nad Labem využívají služby této nemocnice 
i přes poměrně velkou dojezdovou vzdálenost. Paní starostka vysvětlila, že i přes větší vzdálenost 
je v této nemocnici upřednostněno využívání oddělení LDN před nemocnicí v Nymburce. Dalším, 
často využívaným oddělením je jednodenní chirurgie. Z řad občanů ještě zazněla informace, že 
v bývalé porodnici v Městci Králové se narodila část obyvatel Kostomlat.  
 
Usnesení č. 42/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši            
10 000,- Kč a Darovací smlouvu o poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce mezi společností 
Městská nemocnice Městec Králové a.s., jako příjemcem daru a obcí Kostomlaty nad Labem, jako 
poskytovatelem daru, na rok 2025. 
 
Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
Bod č. 11: Rozpočtové opatření č. 10 
Zastupitelstvu obce Kostomlaty nad Labem bylo předloženo ke schválení rozpočtové opatření č. 10, 
z něhož vyplývá, že je nutné provést úpravu rozpočtu následovně: na straně příjmů navýšit o 
20 000,- Kč . Jedná se o příjmy z poplatků za svoz odpadu. Na straně výdajů navýšit o 200 000,- 
Kč, jedná se o výdaje za stravování dětí v MŠ o prázdninách, o 2 000 000,- Kč na výdaje na opravu 
opláštění zvonice, o 10 000,- Kč na dar pro Nemocnici Městec Králové, a.s., o 1 700 000,- Kč na 
výdaje na projekt a ostatní náklady na Starou školu Na Kopečku a o částku 800 000,- Kč na nákup 
malotraktoru. 
 
 
 
Usnesení č. 43/2025 
Zastupitelstvo obce Kostomlaty nad Labem schvaluje Rozpočtové opatření č. 10 ze dne 18. 6. 2025. 
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Hlasování: Pro: 11x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: ----- 
 
Bod č. 12: Pověření zastupitele 
V návaznosti na poslední jednání zastupitelstva obce č. 2/2025 předložil Mgr. Piják ke schválení 
návrh na usnesení k pověření zastupitele obce k oddávání snoubenců. 
 
Dle stanoviska vedoucího Oddělení matrik a ověřování Odboru všeobecné správy ze dne 16. 6. 
2025 je pro pověření řadového zastupitele k oddávání snoubenců dle platných ustanovení zákona 
č. 301/2000 Sb. (zákon o matrikách) nutno přijmout usnesení zastupitelstva obce. 
Pověření zastupitele není časově omezené (resp. je spojeno s trváním mandátu) a nemůže být 
omezeno na přijetí souhlasu blíže specifikovaných snoubenců (např. na jeden pár). Jedná se o praxi, 
která je běžná pro mnohem větší a významnější matriční úřady v rámci České republiky. Pověření 
se omezuje na působnost matričního úřadu Kostomlaty nad Labem. 
 
Zastupitel, Mgr. Vaněk, se dotázal, zda pan magistr zjišťoval, zda přijetím tohoto usnesení nevzniká 
rozkol s porušením základních práv a svobod člověka, jak bylo zmiňováno na předchozím jednání 
ZO v tomto bodu jednání. 
Mgr. Piják tazatele ujistil, že vše náležitě prověřil a usnesení přijaté v tomto znění je naprosto 
v souladu se zákonem. 
 
Usnesení č. 44/2025 
Zastupitelstvo obce pověřuje zastupitele Mgr. Martina Pijáka k přijímání souhlasu snoubenců se 
vstupem do manželství/partnerství v rámci působnosti matričního úřadu Kostomlaty nad Labem. 
 
Hlasování: Pro: 10x  
  Proti: -----  
  Zdržel se: 1x (Mgr. Piják) 
 
Bod č. 13: Diskuze 
 
Paní starostka nabídla prostor k diskuzi nejprve zastupitelům obce. Nikdo ze zastupitelů se do 
diskuze nepřihlásil, slovo dostali občané. Jako první se přihlásila paní S., která poděkovala za 
organizaci výletu pro seniory našich obcí, který se všem velmi líbil. Poté se přihlásil pan B., který se 
zajímal o technologii opravy pláště kostela a zajímalo ho, zda nemůže dojít k prasklinám na 
opravené fasádě. Na tento dotaz reagoval Ing. Vild, který vysvětlil, že vše se konzultuje s odborníky, 
byly instalovány helikální výztuže a neměla by se ukázat smršťovací prasklina. Pan B. měl ještě 
jeden dotaz, na vrata do farské zahrady. Zda by nestálo za úvahu polorozpadlá vrata opravit. Paní 
starostka odpověděla, že nová vrata ani oprava nejsou v plánu, protože rekonstrukce proběhne 
spolu s celkovou rekonstrukcí farního areálu. Po zapojení zastupitelů do diskuze vyplynulo, že 
nejlepším řešením by nyní bylo odstranit kompletně stará vrata. 
Jako další se přihlásila paní S., která požádala, zda by bylo možné umístit pod stromy Na Place 
lavičku. Tuto prosbu slíbila paní starostka splnit. Nikdo další již neměl dotaz ani připomínku. 
 
Paní starostka vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili k námitkám, které byly vzneseny k návrhu 
Územního plánu obce. Konkrétně, zda souhlasí s námitkou společnosti Dagros,s.r.o., k tomuto 
plánu. Nikdo ze zastupitelů neměl námitku ani dotaz, všichni souhlasili. 
 
Na závěr ještě pan T. vznesl dotaz na typ druhého malotraktoru ve výběrovém řízení, zajímal ho 
konkrétní typ a kdo ho vybral. Paní starostka odpověděla, že stroj vybírali techničtí pracovníci obce 
a typ druhého traktůrku zjistí. 
 
 
 
18:58 hod. odchází zastupitel Mgr. Křeček 
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Bod č. 14: Závěr 
 
Paní starostka všem přítomným poděkovala a ukončila třetí zasedání zastupitelstva obce v roce 
2025 v 19:00 hod. 
 
 
 
 
 
 
             ----------------------------------                                         --------------------------------- 
                      Michal Bureš                                                          Mgr. Aleš Křeček                           
 
 
 
 
 
 
                                                       -------------------------------------- 
                                                          Ing. Romana Hradilová  
                                                                   starostka obce 
 
 
 
 

 


